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OR.0002.4.2024 

 

 

PROTOKÓŁ  Nr IV/2024 
 

z obrad IV sesji Rady Gminy Leśniowice odbytej w dniu 29 sierpnia 2024 r. 

w Domu przyjęć „Słowianka” w Rakołupach Dużych 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Daniela Popielnickiego 

 

Początek obrad sesji godz. 1000. 

Na stan 15 radnych Rady Gminy Leśniowice w sesji uczestniczyło 13 radnych.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi oraz zaproszeni goście. 

 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Adp. 1. 

 

Otwarcie sesji i przyjęcie proponowanego porządku. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy, który powitał Wójt Joannę 

Jabłońską, wszystkich przybyłych na sesję radnych oraz zaproszonych gości. 

Przewodniczący powitał również sołtysów, pracowników urzędu i osoby oglądające 

transmisję sesji.  

Na podstawie listy obecności stwierdził Quorum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał przez Radę. 

Następnie Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie proponowanego porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2024 r.; 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych podczas obrad III sesji Rady 

Gminy oraz działaniach między sesjami. 

7. Wolne wnioski - informacje. 

8. Zakończenie obrad. 
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Następnie zwrócił się z pytaniem czy są jakieś uwagi lub propozycje do 

przedstawionego porządku obrad. 

Nie zgłoszono innych propozycji ani uwag, w związku z powyższym 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie, w  którym porządek po zmianie został 

przyjęty jednogłośnie. 

Adp. 2. 

 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący poinformował że Radni mieli możliwość wcześniejszego 

zapoznania się z projektem Protokołu poprzez korzystanie z programu e-sesja i zapytał, czy 

Radni mają uwagi do tak przedstawionego dokumentu.  

Radni nie zgłosili uwag i protokół Nr III z poprzednich obrad sesji został przyjęty 

jednogłośnie – 13 głosami „za”. 

 

Adp. 3. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

W punkcie tym Przewodniczący przypomniał Radnym że wnioski i interpelacje 

Radni składają na piśmie do Przewodniczącego Rady i w związku z powyższym poprosił 

o ustne przedstawienie interpelacji i zapytań i złożenie ich w formie pisemnej, jednocześnie 

informując że zostaną one przez niego niezwłocznie przekazane do Pani Wójt i przypomniał 

że odpowiedzi na nie będą udzielane w terminie 21 dni od złożenia oraz będą udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Następnie Radny Grzegorz Michalczuk zapytał, czy zostały podjęte kroki w sprawie 

zgłoszonej przez niego na poprzednich obradach interpelacji w sprawie demontażu dwóch 

progów zwalniających zamontowanych na drodze gminnej Nr 104967L w Sielcu.  

 Wójt poinformował, że do możliwości zdemontowania progów niezbędna jest 

zmiana organizacji ruchu na tej drodze wraz z zatwierdzeniem przez Policje i Starostwo. 

Ponadto interpelacja ta będzie omawiana na posiedzeniu komisji o czym radny został 

poinformowany pisemnie.  

 

Adp. 4. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian w uchwale budżetowej na rok 2024; 

 

W punkcie tym Przewodniczący obrad o uzasadnienie przedmiotowej uchwały 

poprosił Panią Lucynę Sak Skarbnik Gminy. 

Skarbnik poinformowała, że w przedłożonym projekcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2024 planuje się dokonać następujących zmian tj.: 

1. Zwiększa się dochody budżetu gminy o kwotę 235 388,97 zł, z tytułu: 

1) pozyskania dotacji celowej na budowę drogi dojazdowej do gruntów rolnych 

w miejscowości Majdan Leśniowski 100 449,32 zł, 
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2) pozyskania dotacji celowej na realizację rządowego programu „Dofinansowanie 

wynagrodzeń pracowników jednostek organizacyjnych pomocy społecznej w postaci 

dodatku motywacyjnego na lata 2024 – 2027”– 92 380,00 zł; 

3) pozyskanej darowizny z firmy Polenergia Farma Wiatrakowa z przeznaczeniem na 

remont i zakup wyposażenia do świetlic wiejskich w Sielcu i Dębinie – 25 600,00 zł; 

4) dotacji z WFOŚiGW na dofinansowanie  zadania realizowanego w ramach 

„Ogólnopolskiego programu finansowania  usuwania wyrobów zawierających 

azbest”– 16 959,65 zł. 

2. Zwiększa się wydatki budżetu gminy o kwotę 180 939,65  zł z przeznaczeniem na:  

1) dodatkowe środki na dokumentację projektową dla projektu Szlak Morsa - produkt 

turystyczny gmin "Malowniczego Wschodu"– 6 500,00 zł; 

2) wypłatę dodatku motywacyjnego dla pracowników jednostek GOPS oraz Dziennego 

Domu Seniora – 92 380,00 zł; 

3) realizację zadania związanego ze zbieraniem, transportem i unieszkodliwianiem 

odpadów zwierających azbest realizowanego w gospodarstwach rolnych – 

16 959,65 zł; 

4) remont i zakup wyposażenia do świetlic wiejskich w Sielcu i Dębinie – 25 600,00 zł; 

5) przebudowę zasilania elektrycznego zmierzającego do przystosowania instalacji do 

możliwości ogrzewania budynku świetlicy wiejskiej w Alojzowie za pomocą energii 

elektrycznej – 12 000,00 zł; 

6) bieżące utrzymanie boisk sortowych (energia elektryczna, pobór wody) – 

15 000,00 zł; 

7) zabezpieczenie dodatkowych środków na roboty budowlane przy kapliczce Św. 

Anny w Sielcu wraz z odtworzeniem zniszczonej przynależności zabytku oraz 

roboty budowlane przy budynku dawnej szkoły w zespole ogrodowo-szkolnym 

w Horodysku obecnie świetlicy wiejskiej, gdyż po przeprowadzonym postępowaniu 

przetargowym okazało się iż zaplanowane środki są niewystarczające w związku 

z tym zaszła konieczność ich uzupełnienia o kwotę – 12 500,00 zł. 

3. Zmniejsza się wydatki budżetu gminy 213 500,00 zł z tytułu: 

1) odstąpienie w roku bieżącym od opracowania dokumentacji projektowej na budowę 

drogi gminnej w miejscowości Rakołupy i Rakołupy Duże – 20 000,00 zł; 

2) „Budowa przyszkolnej sali gimnastycznej z łącznikiem komunikacyjnym wraz 

z infrastrukturą towarzyszącą w miejscowości Majdan Leśniowski, gmina 

Leśniowice” – odstępuje się od poniesienia planowanych nakładów finansowych 

w 2024 roku z tytułu końcowego rozliczenia zakończonej inwestycji o kwotę – 

183 000,00 zł; 

3) oszczędności przetargowe zadania w zakresie Gruntownej renowacji trawiastego 

boiska do piłki nożnej w Leśniowicach – 10 500,00 zł. 

 

Po uzasadnieniu uchwały Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem 

czy mają jakieś uwagi lub pytania, do tak przedłożonego uzasadnienia i projektu uchwały.  

Radni nie zgłosili uwag. 

W dalszej części podpunktu Przewodniczący zaproponował, że w związku z tym, że 

z projektem przedmiotowej uchwały jak również z projektem kolejnej uchwały radni mieli 

możliwość zapoznania się poprzez platformę E-sesja proponuję nie odczytywać ich treści. 
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Radni wyrazili zgodę na taki przebieg sesji. 

W związku z powyższym Przewodniczący przeprowadził głosowanie jawne, 

w którym Uchwała Nr IV/23/2024 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024, 

została przyjęta jednogłośnie – 13 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr IV/23/2024 stanowi załącznik Nr 4 niniejszego protokołu.  

 

 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

 

W kolejnym podpunkcie Przewodniczący Rady o zabranie głosu ponownie poprosił 

Panią Sak Skarbnik Gminy. 

Skarbnik uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały poinformowała, 

że dochody bieżące prognozowane w 2024 r. zwiększono  o kwoty wynikające ze zmian 

dochodów w uchwale budżetowej. Dochody majątkowe prognozowane w 2024 r. 

zwiększono o planowane dofinasowanie do inwestycji. 

  Wydatki bieżące zaplanowane w 2024 roku zmieniono o kwotę wynikającą ze zmian 

wydatków w uchwale budżetowej. Wydatki majątkowe zaplanowane w 2024 roku 

zmieniono o kwoty wynikające ze zmian wydatków w uchwale budżetowej. 

  Ponadto Skarbnik poinformowała, że w roku 2024 oraz w roku 2037 deficyt budżetu 

gminy uległ zmniejszeniu. 

  Kwota planowanych przychodów w 2024 roku uległa zmniejszeniu z tytułu 

planowanych do zaciągnięcia kredytów i pożyczek długoterminowych. Wielkość 

zaplanowanych rozchodów budżetu gminy z tytułu spłaty rat kapitałowych uległa 

zmniejszeniu w roku 2037. 

  Planowana kwota długu na dzień 31 grudnia 2024 uległa zmniejszeniu, zmiany 

nastąpiły również w latach następnych do roku 2037.   

  Przyjęte w wieloletniej prognozie wielkości spełniają relację wynikającej z art. 243 

ustawy o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 r.  

  Jeżeli chodzi o przedsięwzięcia na projekty, projekty i zadania (wydatki bieżące) nie 

dokonano zmian. 

  W przedsięwzięciach na projekty, projekty i zadania (wydatki majątkowe) dokonano 

następujące zmiany: 

1) „Szlak Morsa - produkt turystyczny gmin "Malowniczego Wschodu"” – zwiększenia 

się limit nakładów finansowych o 6 500,00 zł do kwoty 25 820,00 zł; 

2)  „Budowa przyszkolnej sali gimnastycznej z łącznikiem komunikacyjnym wraz 

z infrastrukturą towarzyszącą w miejscowości Majdan Leśniowski, gmina 

Leśniowice” – odstępuje się od poniesienia planowanych nakładów finansowych 

w 2024 roku z tytułu końcowego rozliczenia zakończonej inwestycji o kwotę 

183 000,00 zł.   

 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają jakieś 

uwagi lub pytania, do tak przedłożonego uzasadnienia i projektu uchwały.  
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Radni nie zgłosili uwag ani pytań do przedmiotowej uchwały, w związku z tym 

przeprowadził głosowanie jawne, w którym Uchwała Nr IV/24/2024 w sprawie zmian 

w wieloletniej prognozie finansowej, została przyjęta jednogłośnie – 13 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr IV/24/2024 stanowi załącznik Nr 5 niniejszego protokołu.  

 

Adp.5. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesjami. 

 

W punkcie tym Przewodniczący Wiesław Wierzchoś przedłożył Informację 

Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

 

Informacja stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Adp. 6. 

 

Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych podczas obrad III sesji Rady 

Gminy oraz działaniach między sesjami. 

 

W tym punkcie głos zabrała Pani Joanna Jabłońska Wójt Gminy przedkładając 

informację z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych podczas obrad poprzedniej sesji oraz 

działalności między sesjami. 

 

Informacja stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Adp. 7. 

Wolne wnioski - informacje. 

 

W punkcie tym pierwsza zabrała głos Pani Teresa Prokop Sołtys Horodyska, która 

zapytała co z świetlic wiejska w Horodysku. 

Wójt poinformowała, że jesteśmy już po ogłoszeniu przetargów i obecnie 

weryfikujemy dokumentacje i będziemy podpisywać niedługo umowy na zadania takie jak: 

Kapliczka św. Anny i świetlica w Horodysku. Niebawem będziemy rozstrzygać ten przetarg. 

Na pewno to zadanie będzie realizowane jeszcze w tym roku. Wójt oddała, że jest już po 

ogłoszeniu przetargu na parkingi i toalety na Maczułach.  

 Sołtys Prokop zapytała również kiedy będzie remont mostu w Horodysku koło Pana 

Hibnera. 

 Wójt w odpowiedzi poinformowała, że most na etapie projektowania. Długo urząd 

szukał projektanta, ponieważ nikt nie chciał się podjąć tego zadania. Obecnie od kilku 

miesięcy trwa projektowanie, całkowitej przebudowy tego mostu. 

 Radny Grzegorz Kaczor zapytał kiedy będą odbierane odpady rolnicze. 

 Wójt poinformowała, że jeszcze nie było konkursu na te odpady, ponieważ zawsze 

korzystamy z dofinansowania z WFOŚiGW na to zadanie. 
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 Radny Grzegorz Kaczor zapytał czy będą scalania gruntów.  

Wójt powiedziała, że prowadziła rozmowy ze starostą w tej sprawie i jak będą środki na 

scalenie gruntów, będą zbierane zgody mieszkańców i wtedy będą podejmowane działania. 

Gdy będzie coś wiadomo więcej na ten temat, będą organizowane spotkania 

z mieszkańcami. Na dzień dzisiejszy starosta wspomina o scalaniu gruntów na obszarze 

Majdan Leśniowski, Wierzbica oraz Janówka. W dalszym planie jest scalanie gruntów na 

obszarze Kumowa Majorackiego i Kumowa Plebańskiego.  

 Radna Barbara Kuszel zapytała czy coś wiadomo na temat światłowodów przez 

Leśniowice Kolonię oraz kiedy będzie remont cmentarza w Leśniowicach. 

 Wójt poinformowała, że firma nie informuje gminy o postępach prac. Gmina 

zgłosiła potrzebę założenia światłowodów na tym terenie. Jeżeli chodzi o cmentarz to 

pytanie do księdza ponieważ to kościół jest inwestorem. Niemniej jednak gmina pomaga 

w wyłonieniu wykonawcy. 

 

 

Adp. 8. 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Daniel Popielnicki zamykając obrady sesji serdecznie 

podziękował radnym, sołtysom, zaproszonym gościom i pracownikom za udział 

w obradach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Zakończenie obrad sesji godz. 1030. 

 

Protokołowała:                                    Przewodniczący 

Agnieszka Raczyńska                                 Rady Gminy 

 

  Daniel Popielnicki      


